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Skrivelse 

 

Ärende 21 

Angående avtal gällande publika visningar av bio på Kulturhuset 

 

Vi är måna om att stödja det lokala kulturlivet och ge invånarna i Skarpnäck  
möjlighet att ta del av ett mångsidigt kulturutbud – inte minst det som utgår 
från delaktighet. Att Skarpnäcks Kulturhus ges möjlighet att visa biograffilm kan vara en del 
av detta kulturutbud ifall filmerna som visas inte konkurrerar med de andra biografaktörerna 
i närområdet.  
 
Därför är det bra att Stadsdelsförvaltningen i ärende 9 trycker på att Kulturhuset ska 
säkerställa att verksamheten inte konkurrerar med annan biografverksamhet i stadsdelen. 
Bra också att Kulturhuset har kontakt med stadsdelsområdets andra två 
komplementsbiografer, Reflexen (ideellt driven biograf i Kärrtorp) 
och Bagarmossens folkets hus (förening), och har 
diskuterat hur verksamheterna kan samarbeta och komplettera 
varandra. 
 
Dock undrar vi hur det går ihop med att ”Kulturhuset avser att ha ett brett 
filmutbud som går i linje med stadens mål kring mångfald, 
tillgänglighet och jämlikhet i fråga om fritidsaktiviteter och kultur.” 
 
Det finns såklart risk att en aktör med kommunen bakom sig kan kväva en ideellt driven 
aktör, och även kommersiellt driven om sådan skulle finnas. Därför har vi följande frågor till 
förvaltningen: 
 
• Hur säkerställer Kulturhuset att verksamheten inte konkurrerar med annan 
biografverksamhet i stadsdelen? 
 
• Hur är samarbetet tänkt att ske med de andra biografaktörerna i vårt område? 
  
 


